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„Volt a farizeusok között egy Nikodémus nevű ember, a zsidók egyik vezető embere. Ő egy éjjel elment Jézushoz, és így
szólt hozzá: Mester, tudjuk, hogy Istentől jöttél tanítóul, mert senki sem képes megtenni azokat a jeleket, amelyeket te
teszel, csak ha Isten van vele. Jézus így válaszolt: Bizony, bizony, mondom neked: ha valaki nem születik újonnan,
nem láthatja meg az Isten országát. Nikodémus ezt kérdezte tőle: Hogyan születhetik az ember, amikor vén? Bemehet
anyja méhébe, és megszülethet ismét? Jézus így felelt: Bizony, bizony, mondom neked, ha valaki nem születik víztől és
Lélektől, nem mehet be az Isten országába…”
„Mert úgy szerette Isten a világot, hogy egyszülött Fiát adta, hogy aki hisz őbenne, el ne vesszen, hanem örök élete
legyen. Mert Isten nem azért küldte el a Fiút a világba, hogy elítélje a világot, hanem hogy üdvözüljön a világ
általa.”

János 3:1-5, 16-17. 
Kedves Gyerekek!
Az előző szolgálatban arról hallhattatok, hogy mi az üdvösség akadálya. A gazdag ifjú őszinte kérdéssel

ment az Úr Jézushoz: hogyan nyerheti el az örök életet? Azt gondolta, hogy ezt ki lehet érdemelni, meg lehet
cselekedettel „vásárolni”. Sokan gondolják ma is, és gondolta akkor is sok ember: elsősorban az számít én mit teszek,
Isten majd ezért üdvösséget ad.

A történetünkben egy újabb Istent kereső ember megy az Úr Jézus Krisztushoz. Nikodémus nem akárki
volt. Ő egy farizeus, a zsidók vezető embere, tehát a sanhedrinnek, a zsidó nagytanácsnak a tagja. Nikodémus éjjel
ment Jézushoz. Tekintélyes és nagy tudású ember volt. A farizeusok a templom megtisztítása után, Jézus ellenségeivé
lettek. Ezért kellett Nikodémusnak óvatosnak lenni, valószínűleg ezért ment éjjel Jézus Krisztushoz.

Nikodémus így szólt Jézushoz: „Mester, tudjuk, hogy Istentől jöttél tanítóul, mert senki sem képes
megtenni azokat a jeleket, melyeket te teszel, hacsak nincs vele az Isten.” Ez szép bizonyságtételnek tűnik.
Nikodémus, maga is tanító, elismerte Jézust rabbinak, mesternek. Valóban, ember magától, saját erejével, nem tud
ilyen csodákat cselekedni, hanem ha Isten segíti őt. De Jézus nemcsak valóságos ember, hanem valóságos Isten is
volt! Nikodémus sokkal többet szeretett volna tudni Jézusról, ezért ment hozzá a kérdéséivel.

Az Úr Jézus, mint egy jó orvos, az emberi szív legfontosabb bajára mutat rá. „ha valaki nem születik
újonnan, nem láthatja meg az Isten országát”. Minden embernek és Nikodémusnak is ez a legfontosabb baja.
Ádámi természetet örököltünk a szüleinktől, ez a bűnös természet nem örökölheti Isten országát. Ott van a bűn
akadálya Isten és az ember között. Kedves Gyerekek! Ugye Ti is látjátok, hogy nem kell tanulnunk a bűnt? Ott van a
szívünkben, hiszen a cselekedeteink ebből táplálkoznak! Ha Istentől nem kapunk egy újat, akkor nem örökölhetjük
Isten országát.

Nikodémus kérdése így hangzik: hogyan születhet az ember újjá? A beszélgetésből kiderül, hogy már idős
ember lehetett, így még kevéssé érthette.

Az Úr Jézus megadja a választ: a víz (az ige) és a Szent Szellem által történhet ez meg! Nagyon fontos, hogy
az a rengeteg bűnt, ami az ádámi természetből táplálkozik, egy Tökéletes Áldozatnak el kell törölnie. Itt az Úr Jézus
egy fontos ószövetségi történetre utal: „És ahogyan Mózes felemelte a kígyót a pusztában, úgy kell az Emberfiának is
felemeltetnie, hogy aki hisz, annak örök élete legyen őbenne.” Az Emberfiának, Jézus Krisztusnak kereszthalált
kellett halnia azért, hogy a kígyó (a sátán) mérge, a bűn hatástalan legyen. Itt hangzik el az az ige, amit gyakran
mondunk: „Mert úgy szerette Isten a világot, hogy egyszülött Fiát adta, hogy aki hisz őbenne, el ne vesszen, hanem
örök élete legyen.” Ezzel egy új természetet kapunk, amivel már közeledhetünk Istenhez, és kapcsolatban lehetünk
Vele.

Amikor néhány évvel idősebb voltam Nálatok, egyetemista korom elején, már sokat hallgattam az igét.
Sokszor bántottak a bűneim, sokszor fordultam az Atyához, de tudtam, hogy valami még hiányzik. Nem volt új
életem, nem tudtam még teljesen elfogadni az életemre a bűnért való áldozatot. Egyszer viszont, amikor nem
takargattam a bűneimet, Isten megértette velem, hogy Jézus Krisztus áldozata tökéletes. Ezt az igét kaptam akkor:
„Ímé, újat cselekszem; most készül, avagy nem tudjátok még? Igen, a pusztában utat szerzek, és a kietlenben
folyóvizeket.” Ézsaiás 43:19

Isten ezáltal tükröt tartott elém: kietlen és puszta az életem. De rögtön megadta a kimenekedést is: a
pusztában utat szerez és a kietlenben folyóvízeket. Nem tudom megmagyarázni hogyan történt ez, de Tudom, hogy
Isten Szelleme szólt akkor. Ez az újjászületés csodája.

Az Úr ma is azt szeretné: értsük meg a szívünkkel is a János 3:16 igéjét. Ez a legfontosabb üzenet: Isten
szeretetből, Krisztus áldozata segítségével ma is adhatja bárkinek az üdvösség ajándékát.

Ebben áldjon meg Titeket az Úr!
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